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Protokół nr 12/2019
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 5 grudnia 2019 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło w sali obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza
Piramowicza 32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Joanna Hariasz – skarbnik miasta;
3) Joanna Mazurkiewicz – radca prawny;
4) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
5) Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
6) Izabela Migocz – dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz p.o. dyrektora

Muzeum Ziemi Kozielskiej;
7) Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
8) Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury;
9) Ewa Krahl – dyrektor Zespołu Obsługi Oświaty i Wychowania.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecny był radny Michał Nowak oraz Jacek Król.
Radny Michał Nowak dołączył do posiedzenia.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.
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Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 11/2019 z dnia 19 listopada 2019 r.
4. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2020 w zakresie działania komisji.
5. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035.
6. Propozycje planu pracy komisji na 2020 rok.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poddał pod głosowanie ww. porządek
obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (2)
Jacek Król, Michał Nowak

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 11/2019 z dnia 19 listopada 2019 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
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Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (2)
Jacek Król, Michał Nowak

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2020 w zakresie działania
komisji.

Katarzyna Dysarz zapytała, czy podwyższa wynagrodzeń dla nauczycieli znajduje się
w prognozie.

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych
odpowiedział, iż w subwencji oświatowej znajduje się kwota, która na pewno nie
uwzględnia wszystkich potrzeb związanych z wynagrodzeniami dla nauczycieli.

Katarzyna Dysarz zwróciła uwagę, iż na str. 7 prognozy jest błąd, ponieważ
w subwencji podano rok 2018. Dodała, że zgodnie z reformą ok. 300 wychowanków
przeszło poziom wyżej w edukacji, natomiast starano się nie zwalniać nauczycieli. W
związku z tym zapytała, czy subwencja uwzględnia ten fakt.

Zastępca prezydenta wyjaśnił, że należy pamiętać, iż wiele zadań było realizowanych
do końca roku szkolnego w ramach nadgodzin. Zaznaczył, iż kwota subwencji
uwzględnia aktualną politykę.

W związku z brakiem chętnych zgłaszających się do dyskusji przewodniczący komisji
poddał pod głosowanie projekt budżetu miasta na rok 2020 w zakresie działania
komisji.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Michał Nowak, Ireneusz
Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz
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NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poddał pod głosowanie ww. projekt.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Michał Nowak, Ireneusz
Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Katarzyna Kukolka-Bogocz
BRAK GŁOSU (1)
Grażyna Filipowicz
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały (w związku z problemem ze sprzętem
do głosowania, radna Grażyna Filipowicz poinformowała, iż „wstrzymuje się”).

Ad 6.
Propozycje planu pracy komisji na 2020 rok.

Przewodniczący komisji poinformował, iż przygotował proponowany plan pracy
komisji, który członkowie otrzymali.

Katarzyna Dysarz zaproponowała temat dotyczący współpracy z Opolską Regionalną
Organizacją Turystyczną - efekty współdziałania z gminą.

Grażyna Filipowicz zaproponowała wizję lokalną Publicznego Przedszkola
nr 17 w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Szymanowskiego 29 oraz spotkanie z
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przedstawicielami klubów sportowych z Kędzierzyna-Koźla, zapoznanie się
z warunkami pracy i bazą.

Katarzyna Dysarz poinformowała, iż klubów jest sporo w mieście, w związku z tym
poprosiła Wojciecha Jagiełłę o nakierowanie, z którym klubem warto się spotkać.

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych
przypomniał, iż kluby sportowe realizują ze sobą, w związku z tym należałoby
zaprosić przedstawicieli wszystkich klubów.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, iż w takim razie wszyscy
otrzymają zaproszenie z prośbą o przygotowanie prezentacji. Następnie poinformował,
iż nie ma więcej chętnych zgłaszających propozycje do planu pracy i poddał pod
głosowanie plan.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) przyjęła poniższy plan pracy na
rok 2020.

Plan pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

na 2020

Styczeń

1. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w ferie

zimowe 2020 (MOK, MBP, MOSiR, Muzeum Ziemi Kozielskiej).

Luty

1. Inwestycje oraz remonty - plany oraz stan realizacji niektórych zadań w

placówkach oświatowych, kulturalnych i sportowo-rekreacyjnych. Potrzeby
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zgłaszane w tym zakresie przez poszczególne instytucje, radnych oraz

mieszkańców Kędzierzyna-Koźla. Pozyskiwanie funduszy zewnętrznych na ten

cel.

2. Spotkanie z przedstawicielami klubów sportowych z Kędzierzyna-Koźla

(informacja na temat działających w nich sekcji oraz osiąganych sukcesów,

prezentacja fotograficzna obiektów sportowych wraz z zapleczem, dyskusja na

temat potrzeb oraz oczekiwań tego środowiska).

Marzec

1. Sprawozdania z działalności za 2019 rok:

- Miejskiego Ośrodka Kultury;

- Miejskiej Biblioteki Publicznej;

- Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;

- Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji.

2. Funkcjonowanie świetlic w publicznych szkołach podstawowych.

Kwiecień

1. Stan realizacji gminnego programu opieki nad zabytkami.

Maj

1. Planowana organizacja klas sportowych na rok szkolny 2020/2021.

2. Opinia komisji w sprawie realizacji budżetu miasta za 2019 rok w zakresie

objętym właściwością komisji.

3. Podsumowanie współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami

realizującymi zadania gminy w sferze publicznej za 2019 r.

Czerwiec

1. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w

trakcie

nadchodzących wakacji (MOK, MBP, MOSiR, Muzeum Ziemi Kozielskiej).
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2. Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat

3 do

wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad

dzieckiem do

lat 3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych

dla uczniów pozostających na terenie miasta.

Lipiec - Przerwa wakacyjna.

Sierpień

1. Stan przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego

2020/2021.

2. Wyniki naborów do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2020/2021.

3. Wizja lokalna Publicznego Przedszkola nr 17 w Kędzierzynie-Koźlu przy ul.

Szymanowskiego 29.

Wrzesień

1. Turystyka w mieście, realizacja założeń oraz zamierzenia na przyszłość.

Współpraca z Opolską Regionalna Organizacją Turystyczną - efekty

współdziałania z Gminą.

Kędzierzyn-Koźle (wystosować zaproszenie dla Dyrektora Piotra Mielca).

2. Propozycje komisji do budżetu miasta na 2021 rok.

Październik

1. Informacja o realizacji zadań oświatowych miasta Kędzierzyn-Koźle w

minionym

roku szkolnym.

Listopad

1. Podsumowanie pracy komisji w 2020 roku.
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2. Zaopiniowanie propozycji wykazu imprez historycznych, kulturalnych i

sportowych planowanych przez gminę Kędzierzyn-Koźle na 2021 rok (MOK,

MBP, MOSiR, Muzeum Ziemi Kozielskiej).

Grudzień

1. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2021 w zakresie objętym

właściwością komisji.

2. Przyjęcie planu pracy komisji na 2021 rok.

Ad 7.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Przewodniczący komisji zapytał, czy w 2020 roku będzie funkcjonowała świetlica
w godzinach popołudniowych w Publicznej Szkole Podstawowej nr 12, czyli
tj. w roku 2019.

Wojciech Jagiełło poinformował, iż gmina ma podpisaną umowę do końca roku
szkolnego, czyli do czerwca 2020 r. świetlica będzie czynna.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na dzień 21 stycznia 2020 r.
o godz. 16:00.

Ad 8.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 16:35
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


